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INSTALLATION INSTRUCTIONS

2075-01

Ø52  | 2-1/16mm "

0.5~20mm | 1/32~3/4"I II III

1. Cut a 52mm (2 1/16 ) diameter panel hole (II). You will need a minimum clearance of 55mm (2 3/16 ) behind 
the panel to fit the gauge. 

2. Remove fastening ring (I). There is an alignment tab on the gauge body (III), place the gauge in the panel hole 
and mark the position of this tab to correctly align the gauge.

3. According to wiring instruction to do wire connection. Gauge can be connected to 12/24V power directly.
4. Blue wire, black wire, orange wire and the yellow wire connect to positive pole of the alarm switch; the other 

pole of the alarm switch must connects to negative pole.
5. Insert wire harness (IV) into port at the back of the gauge.  

 " "

1 在面板 上开一个直径 " 的孔 您的船舱板或仪表板 。将仪表 装入孔中，在面板对应的  
仪表凸台位作标记，并在此位置开一小缺口 如 所示 。确保仪表板后面至少有 " 的空间来放置
仪表。

2 将主体 装入面板 中，再将固定圈 旋紧即可。
3 。
4 蓝色、黑色、橙色、黄色连接到报警开关正极，报警开关另外一极必须连接负极。
5 将线束 接入端口中。
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. 按接线说明将电线连接好，仪表可直接连接到12/24V的电源上
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